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ZAPISNIK 

7. REDNE SEJE ŠTUDENTSKEGA SVETA PRAVNE FAKULTETE UNIVERZE 
V LJUBLJANI  

 

v letu 2022/2023 

 

Seja je potekala v sredo, 13.09.2023 ob 18.00 uri v senatni sobi 

 

Predlagani dnevni red: 
 
1. potrditev dnevnega reda; 
2. potrditev zapisnika 7. korespondenčne seje ŠSPF; 
3. obravnava Pravilnika o volitvah v Študentski svet Pravne fakultete (PVŠSPF-1); 
4. volitve predstavnikov študentov v organih Pravne fakultete; 
5. projekti Študentskega sveta Pravne fakultete; 
6. aktualna študentska problematika; 
7. razno. 
 
Prisotni: 
Kristijan Briški, Maksim Miklič, Gregor Lipovec, Alja Lušin, Nika Podakar, Sven Pungartnik 
Rauter 
 
 
Seji se je pridružil David Virant. 
 
Odsotni: 
Manja Leskovar, Maja Vizjak, Maja Kalin 
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AD1 

Predsednik študentskega sveta Pravne fakultete Univerze v Ljubljani (v nadaljnjem besedilu: ŠSPF) 

Kristijan Briški je dal na glasovanje potrditev dnevnega reda. 

Predlog sklepa št.1: 

ŠSPF potrjuje dnevni red. 

Rezultat glasovanja: 

ZA: 6 
PROTI: 0 
VZDRŽANI: 0 
 

Sklep št. 1 je bil soglasno sprejet. 

AD2 

Predlog sklepa št.2: 

ŠSPF potrjuje zapisnik 7. korespondenčne seje ŠSPF. 

Rezultat glasovanja: 

ZA: 6 
PROTI: 0 
VZDRŽANI: 0 
 

Sklep št. 2 je bil soglasno sprejet. 

 

AD3 
 
Seja je prešla na naslednjo točko dnevnega reda in sicer na obravnavo PVŠSPF-1. 
 
Začel je Kristijan Briški, ki je povedal, da so zadnjo verzijo oblikovala delovna skupina v sestavi 

Maja Kalin, Kristijan Briški in Nika Podakar, kjer so dokončno uredili pravilnik. Na tem mestu 
se je zahvalil Niki Podakar za pripravo Pravilnika in Maja Kalin za vodenje delovnega telesa. 
Pripomb in komentar s strani ostalih članov ni bilo. Nika Podakar je povedala, da je to nov 
pravilnik in ne novela starega, ki pa stoji na starem pravilniku, pravilnik na ravni Univerze v 
Ljubljani, poročilih in odločbe volilnega odbora ŠS UL. Želi tudi, da se PVŠSPF-1 skeniran v 
strojno berljivi obliki in da se ŠS UL uredi glede nadomestnih volitev, varovanju volilne 
pravice in vloge rektorja.  
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Predlog sklepa št.3: 

ŠSPF sprejema pravilnik o volitvah v Študentski svet Pravne fakultete (PVŠSPF-1) 

Rezultat glasovanja: 

ZA: 6 
PROTI: 0 
VZDRŽANI: 0 
 

Sklep št. 3 je bil soglasno sprejet. 

 

Predlog sklepa št.4: 

ŠSPF poziva predsednika ŠS UL, da preuči možnosti izboljšave volilnega pravilnika na ravni 
univerze v točkah: nadomestne volitve, varstvo volilne pravice in vlogi rektorja pri volitvah v 
ŠS članic. 

Rezultat glasovanja: 

ZA: 6 
PROTI: 0 
VZDRŽANI: 0 
 

Sklep št. 4 je bil soglasno sprejet. 

AD4 

Seja je prešla na točko volitve predstavnikov študentov v organih Pravne fakultete. 

Na seji je bil pristen en kandidat, in sicer David Virant, ki se je tudi predstavil. Povedal je: Spoštovane 

članice in člani Študentskega sveta Pravne fakultete, po uspešno opravljenem prvem letniku 

študija sem v študij prava investiran bolj kot kadarkoli prej. V drugi letnik študija vstopam z 

veliko mero optimizma, navdušenja in vedoželjnosti, hkrati pa si želim aktivneje sodelovati v 

obštudijskih dejavnostih. Obštudijske dejavnosti so dobra priložnost za nadgradnjo 

akademskega znanja, prav tako pa odpirajo priložnosti za nova poznanstva. Ob zahtevnem 

študiju nudijo udejstvovanje študentom, ki zmorejo in si želijo nekaj več – menim, da sem tudi 

sam eden izmed njih. Volilni odbor Pravne fakultete vodi in izvede volitve v Študentski svet 

Pravne fakultete (ŠSPF). Ker je življenje študentov na Pravni fakulteti v veliki meri odvisno 

od Študentskega sveta Pravne fakultete, je ključnega pomena, da je ŠSPF izvoljen legitimno. 
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Kot predstavnik študentov v Volilnem odboru Pravne fakultete si bom absolutno prizadeval za 

pravilno in nemoteno izvedbo volitev ter za uresničevanje splošne in enake volilne pravice. 

Sem delaven, iznajdljiv in željan novega znanja, poleg tega pa se bo moja aktivnost v Volilnem 

odboru Pravne fakultete smiselno dopolnjevala z izbirnim predmetom Volilno in 

parlamentarno pravo, na katerega sem se prijavil. 

Ker ostalih kandidatov na seji ni bilo, je predsedujoči prebral njuna motivacijska pisma. Luka 

Miloševič je napisal: Spoštovane članice in člani Študentskega sveta Pravne fakultete, Za mesto 

predstavnika študentov v Volilnem odboru PF kandidiram, saj se mi zdi ključnega pomena, da 

so volitve na Fakulteti izvedene transparentno in legitimno. Kot študent z velikim zanimanjem 

za volilno pravo in nasploh delovanje organov fakultete bi z veseljem bil del tega procesa, svoje 

delo pa bi iz spoštovanja do same funkcije opravljal vestno, natančno in odgovorno. Ker smo 

študentje prava v učnem načrtu soočeni predvsem s teoretsko vsebino, mislim, da je ena 

najpomembnejših izkušenj, ki jih izven kurikuluma lahko pridobimo, prav stik z 

udejstvovanjem norm, ki jih ustvarjamo. Mesto predstavnika študentov v Volilnem odboru je 

kot tako ena izmed najboljših pozicij, ki omogoča tovrsten stik s prakso in se mi zato zdi odlična 

priložnost razširiti svoje pravniško obzorje prav tako pa podrobneje spoznati delovanje organov 

Pravne fakultete in akte, ki njeno delovanje urejajo. V preteklosti sem se s šolsko politiko v 

okviru gimnazije že ukvarjal kot predsednik Dijaške skupnosti gimnazije Ledina, z veseljem 

pa bi sodeloval tudi pri tvorjenju študentske, mesto v Odboru pa se mi za to zdi zelo dober 

začetek. 

Vito Tkalčič pa: Za kandidaturo za člana volilnega odbora PF LJ sem se odločil iz preprostega 

razloga – volitve in volilno pravo me zanimata. Prav zato sem letos kot izbirni predmet izbral 

Volilno in parlamentarno pravo. Dejstvo, da bom v oktobru vstopil v 3. letnik rednega študija 

na Pravni fakulteti, me navdaja z zadostno mero samozavesti, da menim, da lahko pomagam 

pri izvedbi volitev v Študentski svet PF. Navsezadnje sem se kot novinar med letoma 2020 in 

2022 pogosto srečal z volilno tematiko, še posebej, ko sem spremljal in poročal o 

državnozborskih, predsedniških in lokalnih volitvah v letu 2022. Delo člana volilnega odbora 

bom v primeru, da sem zanj izbran, opravljal z velikim zagonom in skrajno resnostjo. Jasno mi 

je, da so pravilno izvedene volitve v katerikoli organ na katerikoli ravni temelj demokratične 

ureditve. Sem mnenja, da morajo na poti do demokratičnih volitev veliko integritete pokazati 
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prav člani volilnega odbora, ki volitve izvede. To sem tudi pripravljen dokazati z lastnim 

delom. 

Sledila so vprašanja za Davida Viranta. Nika Podakar je vprašala Kako kandidat presoja volilni molk 

in kršitve le-tega in ali je prebral poročilo volilnega odbora. David Virant je odgovoril, da ne 

ve točno kakšne so sankcije za kršitev volilnega molka, poročilo je prebral, a ni mogel razbrati 

kakšne so sankcije. Zdi se mu, da bi v primeru kršitve to dejanje obsodil, a ne ve, kako bi 

efektivno ugotovil kršitev. Vprašala je tudi ali mu bolj odgovarja stališče k e-izvedbi oziroma 

fizični izvedbi. David Virant je povedal, da se mu boljše zdijo elektronske, saj meni, da je z 

njimi udeležba večja. Kristijan Briški je vprašal ali ima vse izpite že opravljene, saj bi v primeru 

še neopravljenih izpitov to lahko predstavljalo težavo. David Virant je odgovoril, da je vse 

izpite že opravil.  

Seja se je na tej točki zaprla za javnost, da lahko člani ŠSPF neovirano razpravljajo. 

Predlog sklepa št. 5:  

ŠSPF za predstavnika študentov v volilnem odboru predlaga Luko Miloševiča in Davida Viranta. 

Rezultati glasovanja: 

Luka Miloševič: 5 
Vito Tkalčič: 1 
David Virant: 6 

 
ZA: 5 
PROTI: 0 
VZDRŽANI: 1 
 

Sklep št.5 je bil sprejet s 5 glasovi za in 1 vzdržanim. 

 

AD5 

Seja je prešla na naslednjo točko projekti Študentskega sveta Pravne fakultete. 

Kristijan Briški je povedal, da Univerza v Ljubljani nameni sredstva ŠSPF, ki ga le-ta nameni za 

sofinanciranje dogodkov in projektov na fakulteti. Povedal je, da se je s tajnico fakultete 
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pogovarjal o izvedbi dogodka Spoznavni teden Pravne fakultete, kjer bi se izvedla pogostitev 

1. letnikov PF, kjer bi se le-ti primarno neformalno spoznali s profesorji, nato pa še s študenti 

višjih letnikov. Dogodek bi se sofinanciral s strani bodočega najemnika menze na PF, s strani 

PF in ŠS PF. Prav tako bi ŠOPF sofinanciral del izven fakultete. Gregor Lipovec je povedal, 

da se mu zdi prav, da bodoči najemnik menze prevzame organizacijski vidik priprave.  

Poleg dogodka so se člani ŠSPF strinjali, da se preostanek sredstev nameni za promo material in 

večerjo. 

Predlog sklepa št.6: 

ŠSPF potrjuje projekt spoznavni teden Pravne fakultete v višini 1500 evrov. 

Rezultat glasovanja: 

ZA: 6 
PROTI: 0 
VZDRŽANI: 0 
 

Sklep št. 6 je bil soglasno sprejet. 

Predlog sklepa št.7: 

ŠSPF potrjuje projekt promocijski material v višini 300 evrov. 

Rezultat glasovanja: 

ZA: 6 
PROTI: 0 
VZDRŽANI: 0 
 

Sklep št. 7 je bil soglasno sprejet. 

Predlog sklepa št.8: 

ŠSPF potrjuje projekt zaključna večerja ŠSPF v višini 200 evrov. 

Rezultat glasovanja: 

ZA: 6 
PROTI: 0 
VZDRŽANI: 0 
 

Sklep št. 8 je bil soglasno sprejet. 
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AD6  

Seja je prešla na naslednjo točko aktualno študentsko problematiko. 

Začel je Gregor Lipovec je izpostavil, da je bilo obveščanje Univerze v Ljubljani ob vdoru v 

informacijskem sistemu preslabo in presplošno, saj samo predlog, da naj študentje zamenjajo 

geslo ni dovolj. Želi, da se na Univerzo pošlje poziv, naj bolje opredeli do katerih podatkov so 

vdiralci dostopali in koliko. 

Predlog sklepa št.9: 

ŠSPF poziva vodstvo Univerze v Ljubljani, da študentom posreduje jasne informacije o obsegu vdora 

v informacijskem sistemu in s tem seznani neposredno prizadete osebe.  

Rezultat glasovanja: 

ZA: 6 
PROTI: 0 
VZDRŽANI: 0 
 

Sklep št. 9 je bil soglasno sprejet. 

Nadaljeval je Kristijan Briški, ki je povedal, da je ŠSPF dobil neuradno potrditev, da se bo s 

študijskim letom začelo izvajanje izbirnega predmeta Kriminalistika. Člani ŠSPF so se strinjali, 

da se o temu naredi objavo.  

Nika Podakar je povedala, da je bilo v junijskem izpitnem roku pri izbirnem predmet Pravo in 

psihologija. Nosilka predmeta je spremenila datum izpita, pri tem pa se ni upoštevalo 

potrebnega roka. Izpit se je izvajal na oba datuma na različne načine, a študentje, ki so bili na 

tem izbirnem predmetu tega niso problematizirali. 

Gregor Lipovec je predlagal, da ŠSPF vzpostavi Discord skupina, ki jo moderira ŠSPF za vse letnike, 

kar bi lahko olajšalo komunikacijo med študenti. Člani ŠSPF so se pogovarjali, da bi z 

začetkom Enovitega magistrskega študija izvedlo preizkusno leto, nato pa bi skupnost z EMŠ-

jem rasla.  

AD7 

Seja je prešla na naslednjo točko razno. 
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Kristijan Briški je prosil Svena Pungartnika Rauterja, da prevzame vodenje Pozdrav brucem. 

Nika Podakar je predlagala, da se vodstvu PF predlaga postavitev ženskih higienskih pripomočkov 

na toaletnih prostorih na fakulteti. 

Predlog sklepa št.10: 

ŠSPF predlaga vodstvo PF, da zagotovi brezplačne in vsem dostopne ženske higienske pripomočke 

na toaletah v pritličju in kleti.  

Rezultat glasovanja: 

ZA: 6 
PROTI: 0 
VZDRŽANI: 0 
 

Sklep št. 10 je bil soglasno sprejet. 

Nika Podakar je povedala, da jo moti delovanje Komisije za tutorstvo v bližnji preteklosti, saj 

postavljanje rokov ni bilo primerno za študente, prav tako pa naknadno popravljanje situacije 

ni bilo primerno.  

Seja je bila zaključena ob 19.36 

Ljubljana, 14. 09. 2023 

 

Maksim Miklič         Kristijan Briški 
Tajnik ŠSPF          Predsednik ŠSPF 
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